WhateveRemainS 
What kind of a band-name is that? The answer is pretty easy: "We'll take whatever remains and play some friggin' metal!" That was the exact thought Cosmo and G had, after a one-gig-only-band broke apart and they wanted to go on.

That was in 2012.
Now it's 2016 and the guys are ready to hit the stage with their own take on modern melodic metal. Taking all the best from all the best bands like Alter Bridge, Trivium, Godsmack and many more the result is something you gotta hear.
WhateveRemainS is straightforward metal with a modern touch.  
LineUp: 
Julian Schrader (Vocals), 
Gregor Sklarsky (Lead), 
Cosmo Brazda (Rhythm), 

Pablo Brazda (Bass), 

Stefan Bolik (Drums)

Former Members:
Timon Kelter (Bass)
Jasper Böing (Drums)
WhateveRemainS
Was auch immer übrig bleibt? Was soll das denn für ein Bandname sein? Das war der genau der Gedanke, den Cosmo und G hatten, als klar war, dass eine Projektband nur für einen Gig zusammenkam: "Wir nehmen was auch immer übrig bleibt und machen Metal!"

Das war 2012.

Jetzt ist es 2016 und die Jungs können's nicht abwarten die Bühne mit ihrem modern melodic metal zu stürmen. Man nehme das beste von den besten Bands wie Alter Bridge, Trivium, Godsmack und vielen mehr und lausche gespannt dem Resultat.
WhateveRemainS is straightforward metal with a modern touch.  
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